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Szdnowny Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent m. Wtoctawko

Uprzejmie powiadamiam, 2e od dtu2szego czasu po ka2dorazowych

intensywnych opadach zalewany jest odcinek drogi Mazowiecka - Planty.

Proszq by stu2by komunalne udro2nily istniejqce studzienki kanalizacji

deszczowej.

Przydato by siq oczy5cii po zimie jezdniq ulicy Mazowieckiej przy

krawq2niku.

W zalqczeniu zdjqcia obrazujqce czqSciowe zlanie ulicy Mazowieckiej.
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